
Sola v dolgoročnem planu
Prostorska stiska v osnovni šoli Šmarje-Sap je zelo velika.

Problem poudarjajo na vsakem svetu staršev. Je samo sedem
učilnic in sedem oddelkov v eni izmeni. Šola je zasedena od
7.30 do 19.30 zvečer, tako da ni prostora za interesne dejavno-
sti in jezikovne tečaje. Nekatere tečaje morajo učenci obisko-
vati v grosupeljski šoli. Oddelek podaljšanega bivanja je
v podstrešnem prostoru. Učilnice so klasične, ni specialnih za
naravoslovne predmete, kajti za istimi klopmi sedijo učenci
od 1. do 8. razreda. Zaradi vseh teh težav veliko staršev vozi
otroke v šolo tudi drugam. Zato mislyo, da je potrebno prizi-
dek šole Šmarje-Sap vnesti v občinski plan kot prioriteto.

Na obdinskem oddelku za gospodarstvo je Bogomir Sušič
takole odgovoril na delegatsko vprašanje, povezano s sti-
skami šmarske šole: »V dolgoročnem planu občine Grosuplje
za obdobje 1986-2000, spremenjenem in dopotryenem leta
1989, se celotna alinea, ki govori o šolskem prostoru, glasi:,
z investicijami v šolske prostore moramo zagotoviti pogoje za'
postopen prehod na enoizmenski pouk in koncept dela celod-
nevne šole, pridobiti telovadnice pri vseh popoliiih osnovnih
šolah, urediti igrišča pri vseh šolah. Pri investicijskih dejav-
nostih je prednostna naloga širjenje sedarje OŠ Smaije, širi-
tev OŠ Šentvid in Zagradec ter adaptacija OŠ Višnja Gora.
Stalna skrb mora biti posvečena izboljšanju pogojev dela na
podružničnih šolah. Skladno z rastjo števila prebivalcev bo
potrebno pravočasno zagotoviti dokumentacijo in sredstva za
graditev nove OS v Grosupljem.

»Ta načrt oziroma njegova vsebina od leta 1989 ni bil spre-
menjen in je kot tak še vedno veljaven. Kdaj bo prišlo do
realizacije neke konkretne naloge, je stvar petletnih in letnih
planov. To velja tudi za nadaljnjo širitev šole Šmarje, ki
nedvomno je in ostaja v dolgoročnem planu. Določena notra-
nja prezidava te šole pa je bila izvršena ob gradiyi telovad-
nice.«


